
Zápisnica č.15/2013 

zo zasadnutia OZ zo dňa 22.02.2013 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ospravedlnený Ján Brodianský  

 

Program  :   
  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

  3. Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2012 

      Záverečný účet, Stanovisko hlavnej kontrolórky  k záverečnému účtu 

  4. Inventarizácia obecného majetku. Zápis ústrednej inventarizačnej komisie  

              5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012 

  6. Plán zasadnutí pracovných porád a OZ  

  7. Splátkový kalendár na doplnenie vinkulačného vkladu  

  8. Doplnenie členov kultúrnej komisie 

  9. Žiadosti o zmenu a schválenie otváracích hodín jednotlivých  prevádzok 

10. Diskusia 

11. Návrh uznesenia 

12. Záver 

 

K bodu 1: 

Pani starostka srdečne privítala poslancov  a občanov  na riadom zasadnutí OZ. Predložila 

program rokovania na doplnenie. Keďže nikto nedal doplňujúci bod, po odsúhlasení 

programu sa rokovanie riadilo  týmto programom. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí M. Svoreňová, A. Kubovská, E. Bartková 

a za overovateľov zápisnice J. Račko, M. Kučera. Členovia návrhovej komisie i overovatelia 

boli jednohlasne schválení. 

 

K bodu 2: 

Prednostka urobila kontrolu plnenia  uznesenia z posledného zasadnutia OZ. Konštatovala, že 

jednotlivé uznesenia sú splnené resp. v plnení. Ďalej podala správu o činnosti poslancov 

z pracovných porád, ktorá tvorí prílohu č.1 zápisnice. 

 

K bodu 3: 

Rozbor hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2012, Záverečný účet, 

Stanovisko hlavnej kontrolórky  k záverečnému účtu  

Pani starostka predložila rozbor hospodárenia  v roku 2012 a  záverečný účte obce za rok 

2012. Dané dokumenty boli vyvesené v informačnej tabuli a tiež na webovej stránke obce. 

Poslanci na pracovnej porade si prebrali správu hospodárenia za rok 2012. Rozbor 

hospodárenia a čerpanie finančných prostriedkov za rok 2012  a Záverečný účet tvorí prílohu 

č.2 zápisnice. 

M. Škorňová predložila odborné stanovisko k  záverečnému účtu za rok 2012, ktorý je  

spracovaný v súlade so zákonom. Stanovisko hlavnej kontrolórky  k záverečnému účtu tvorí 

prílohu č.3 zápisnice. 

Na základe súhlasu poslancov pani starostka informovala o prerozdelení prebytku 

hospodárenia, 10 % do rezervného fondu  a po 30 % do prevádzkového, bytového fondu 

a finančné operácie. 

 

 



K bodu 4: 

Inventarizácia obecného majetku. Čiastkové inventarizačné komisie urobili fyzickú inventúru 

a zápisy predložili ústrednej inventarizačnej komisii.  

Starostka obce informovala o vykonaní inventarizácie majetku obce k 31.12.2012. Zápis ÚIK 

tvorí prílohu zápisnice č.4. 

 

K bodu 5: 

Hlavná kontrolórka predložila Správu o kontrolnej činnosti za rok 2012, ktorá troví prílohu 

zápisnice č. 5.  

 

K bodu 6: 

Pani starostka predložila na rokovanie Plán zasadnutí pracovných porád a OZ. Poslanci na 

pracovnej porade mohli  pripomienkovať návrh. Plán zasadnutí  tvorí prílohu č. 6 zápisnice. 

K bodu 7: 

Pani starostka predložila žiadosť M. Brucháčovej , bytom Zvolenská Slatina, Družstevná 97/3 

o vyrovnanie nájomného z vinkulačného vkladu. Je dlhoročná nájomníčka obecných bytov, 

podľa finančných možností sa nájom snaží platiť. Pracuje len manžel a sú šesť členná rodina. 

Poslanci na pracovnej porade zaujali kladné stanovisko s tým, že štvrťročne im na pracovnú 

poradu bude predložené plnenie záväzku a do konca kalendárneho roku doplní vinkulačný 

vklad. Splátkový kalendár na doplnenie vinkulačného vkladu je po 84,45 € mesačne. 

 

K bodu 8: 

Na základe vzdania sa členstva v KKMaŠ  Zuzany Šovčíkovej  a návrhu predsedu komisie 

kultúry, mládeže a športu  pani starostka predložila návrh na schválenie  nových  členov do 

kultúrnej komisie – Bc. Anetu Konôpkovú a Mgr. Ivana Hrašku ml.  

 

K bodu 9: 

Pani starostka predložila na rokovanie Žiadosti o zmenu názvu a sídla  firmy Uniagro 

Zvolenská Slatina, s.r.o. na Agroservis – Stred, s.r.o., Cintorínska 7, Rimavská Sobota 

a schválenie otváracích hodín jednotlivých prevádzok a to  na  názov a sídlo Agroservis – 

Stred , s.r.o., Rimavská  Sobota. V prevádzke SNP 161/126, Zvolenská Slatina  budú 

otváracie hodiny nasledovne: pondelok až piatok od 7,00 hod. do 12,00 hod  a 13,00-16,00 

hod.  Ďalšiu žiadosť o zmenu prevádzkových hodín predložil pán Jozef Nagy , Družstevná 

97/3, Zvolenská Slatina  v prevádzke Hostinec Hokejka, Malá strana 298/52 , Zvolenská 

Slatina nasledovne: pondelok, utorok, streda, štvrtok 8,00 - 22,00 hod  , piatok, sobota 8,00-

23,00 hod., nedeľa 9,00 -22,00 hod.  

Rosiscrab, s.r.o., SNP 17, Zvolenská Slatina – žiada o povolenie zriadenia výkupu odpadov 

označených ako „ostatný odpad“ – počítače a ich komponenty, katalyzátory  a oznámil 

prevádzkové hodiny štvrtok, piatok  10,00 – 17,00 hod. a sobota  9,00-13,00 hod.. K žiadosti 

je doložený výpis z obchodného registra, prevádzkový poriadok, nájomná zmluva. 

 

K bodu 10: Diskusia 

1. Pani starostka oboznámila prítomných, že obec má prijaté VZN o financovaní centra 

voľného času na území obce, ale deti s trvalým pobytom u nás navštevujú aj centrá voľného 

času v iných mestách, ktoré žiadajú obec o finančný príspevok. Prichádzajú žiadosti z Detvy, 

Krupiny, Zvolena. Niektoré deti evidujú aj v troch rôznych CVČ – napr. Zvolenská Slatina, 

Detva, Zvolen. Po preskúmaní žiadostí jednotlivých centier, vyčlenení duplicitných 

a prekontrolovaní trvalých pobytov ostalo 32 detí od 5 do 15 rokov, z toho je 20 rómov, ktorí 

navštevujú Špeciálnu základnú školu v Detve a ani do školy nechodia pravidelne, evidujeme 



oznámenia o záškoláctve. Je potrebné rozhodnúť, či podporíme ostatné CVČ, alebo budeme 

finančne podporovať len centrum,  ktoré je zriadené v obci.  

2. Pani starostka predložila žiadosť Erik Mudráka o stanovisko k zriadeniu spevnenej plochy 

na ulici Sebechov a dlhodobý prenájom tejto plochy. Dôvodom je projekt prestavby Gety na 

Penzión s reštauráciou a ubytovaním. Prechod cez Slatinský potok bude realizovaný lávkou.  

Vladimír Bahýl pripomenul, že o toto verejné priestranstvo sa stará Samuel Berky, aby sa mu 

nestala krivda.  

Pani starostka vysvetlila, že spevnením plochy by sa vyriešil problém s parkovaním pred 

Getou. 

M. Kučera informoval, že podľa nákresu strom smutná vŕba ostane, len asi sa bude musieť 

opíliť. Dôležité je stanovisko Vodohospodárskeho podniku, š.p., ktorý potok máv správe.   

3. Melicherčík Pavel, Malá strana – upozornil, že od plynofikácie cca 18 rokov sa miestna 

komunikácia  nerobila, nemajú kanalizáciu a stav vozovky je zanedbaný. Ďalej nepočujú 

rozhlas, koše na odpad sú rozmiestnené v strede obce a ľudia, ktorí idú z obchodu papiere 

hádžu aj po ich ulici. Navrhuje, aby sa umiestnil odpadový kôš aj na Malú stranu . 

Pani starostka odpovedala , že realizácia kanalizácie je predmetom projektu, ktorý podávame 

cez Mikroregión Zvolensko – Hučava, výzva by mala každú chvíľu byť vyhlásená.  Po obci 

sa robili len tie najnutnejšie vysprávky na telese cesty. Čo sa týka smetných košov, tie je 

možné ešte dokúpiť a dať aj na ul. Malá strana.  

4. Melicherčíková Monika – navrhuje, aby sa na Malej strane urobila jednosmerná premávka, 

nakoľko na  Malej strane je úzka cesta , resp. umiestniť zrkadlo na križovatke z hlavnej cesty 

pri Holíkovcoch a Malej strany. 

Pani starostka reagovala na diskusný príspevok a hneď odpovedala, že v cestnom pasporte nie 

je Malá strana vedená jednosmerne, ale zrkadlo sa môže umiestniť. 

Na neprehľadnosť na križovatke Školskej ulice a T. Vansovej upozornili aj M. Kučera a E. 

Bartková, lebo pre plné oplotenie staveniska galérie J. Kulicha  vodič musí vyjsť do polovice 

cesty T. Vansovej. 

Pani starostka oznámila, že s Kulichom jednala a po sľúbili, že po výkopových prácach 

oplotenie preložia o 1 m do vnútra. 

5. M. Huliaková pripomienkovala, že dotácia pre CVČ je na pravidelnú aktivitu. 

J. Račko sa opýtal, čo s peniazmi, ktoré dostaneme. 

Pani starostka upresnila, že sa môžu využiť len na aktivitu detí napr. aj organizovanú obcou ( 

MDD, Mikuláš....)  

A. Kubovská  sa vyjadrila, že prečo by mal dostať niekto, kto nanavštevuje ani poriadne 

školu. 

6. M. Hanuska poďakoval poslancom za spoluprácu a poskytnutie dotácií, zároveň na 

20.04.2013 pozval všetkých na oslavu 150 výr. MS, 10 výr. MO MS Zvolenská Slatina a 5 

výr. FSk Slatina, ktorá sa bude konať v kultúrnom dome o 15,00 hod.. 

Pani starostka zároveň pozvala poslancov a prítomných 6.04.2013 do Lieskovca  na Hučavskú 

zabíjačku, kde bude súťažiť za obce družstvo požiarnikov a nedeľu 24.02.2013 na 

spomienkovú slávnosť oslobodenia obce do zasadačky kultúrneho domu.  

7. Melicherčíková Monika sa opýtala, či otváracie hodiny v prevádzkach niekto kontroluje, 

lebo pohostinstvá bývajú otvorené  aj po polnoci. 

J. Račko odpovedal, že poslanci boli na kontrole, sú z toho zápisy.  

8. Škorňová M. predložila plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2013 a oznámila, že pôjde 

na materskú dovolenku, je potrebné aby poslanci sa zaoberali aj jej zastupovaním.  

 

K bodu 11:  

Predseda návrhovej komisie predložil návrh uznesenia a poslanci hlasovali za každé 

uznesenie jednotlivo. 



- uzn. č. 171/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária  

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 172/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 173/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 174/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 175/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 176/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 177/2013– prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0    

- uzn. č. 178/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 179/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 180/2013– prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       



- uzn. č. 181/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária 

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 182/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková, Mária  

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

- uzn. č. 183/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková,  Mária  

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

- uzn. č. 184/2013 – prijaté – za hlasovali:  Vladimír Bahýl, Elena Bartková,  Mária  

Huliaková, Alena Kubovská, Ján Beňo, Marián Kučera, Ján 

Račko, Michaela Svoreňová        

Proti – 0 

Zdržali sa: 0       

Zdržali sa: 0       

 

K bodu 12:  

Na záver pani starostka poďakovala poslancom i občanom  za účasť a zasadnutie ukončila.  

 

Zapísala: Ingrid Ostrolucká 

 

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová      Ing. Mária Klimentová 

    prednostka OCÚ               starostka obce 

 

 

 

 

      Ján Beňo 

        zástupca starostky 

 

 

 

       

 Ing. Ján Račko           doc. Ing. Marián Kučera, PhD 

   overovateľ               overovateľ 

 


